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Nämndens ledamöter: 

Per Ankersjö (C), ordföranden 

Katarina Luhr (MP), vice ordföranden 

Nils Ingelström (M) 

Karin Karlsbro (FP) 

Mikael Magnusson (S) 

Mats E.P. Lindqvist (MP) 

Stellan F Hamrin (V)  

 

Nämndens ersättare:  

Viktor Strååt (M) 

Andreas Lundin (M) 

Frida Johansson Metso (FP) 

Per Johansson (FP) 

Maria Brogren (C)  

Fredrik Canerstam (S) 
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Tjänstemän: 
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Gustaf Landahl 

Luis Lopez, personalföreträdare 

Albin Ring, borgarrådssekreterare 

Daniel Selin 

Kristofer Stjernqvist 

Maria Svanholm 

Malin Täppefur 

Tonie Wickman 

Pia Winbladh Högfors 

 

Minnesanteckningar från 
funktionshinderrådets möte med miljö- 
och hälsoskyddsnämnden den 26 
november 2013 

1 Presentation av nämndledamöter och 
rådsmedlemmar 

 

Nämndens ledamöter, rådets medlemmar samt övriga närvarande 

på mötet presenterar sig.  

 

2 Rådets frågor till nämnden 
 

2.1 Hur tillgodoser miljö- och 
hälsoskyddsnämnden att miljöförvaltningens 
medarbetare och nämndens ledamöter 
besitter adekvat utbildning i 
tillgänglighetsfrågor för funktionshindrade? 

 

Nämndens ordförande, Per Ankersjö (C) informerar om att det 

inte ställs några krav på kunskaper inom detta för att vara 

ledamot i nämnden utan att det ska bestå av ett axplock av folket. 

Per uppger även att han för egen del bland annat träffat unga 

rörelsehindrade vilket varit värdefullt för hans politiska arbete. 

Per framför även att nämnden önskar få information när olika 

utbildningar anordnas.  

 

Vice ordförande, Katarina Luhr (MP) framför att det i nämnden 

sitter politiker från blandad bakgrund. Inom Miljöpartiets grupp 

är de intresserade av att med hjälp av rådet få ytterligare 

kunskaper inom detta område. Mikael Magnusson (S) delar den 

uppfattning Katarina framfört och att de gärna tar del av skriftlig 

dokumentation. Fredrik Canerstam (S) uppger att de här frågorna 
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blir viktigare och viktigare i staden och även är med i 

verksamhetsplanen.  

 

Håkan Andersson, avdelningschef på verksamhetsstöd framför att 

de på förvaltningen har en mångfald- och jämställdhetsplan där 

dessa frågor ingår. Det ska även hållas minst ett temamöte per år 

kring mångfald- och jämställdhetsplanen. En aktivitet i nästa års 

verksamhetsplan är även att det ska genomföras utbildning 

beträffande dessa frågor. Förvaltningschefen Gunnar Söderholm 

framför även att det från Stadshuset ställs krav att förvaltningen 

arbetar med dessa frågor. Daniel Selin, avdelningschef på 

livsmedelskontrollen framför att de genomfört utbildning av 

allergipersonal.  

 

Jonas Nilsson (M) lyfter fram att han själv inte genomgått någon 

specifik utbildning men att han bland annat genom sitt arbete på 

SJ varit delaktig i deras funktionshinderråd. Stellan F Hamrin (V) 

framför att han tror att kunskapen hos politiker i dessa frågor 

generellt är dåliga. Nils Ingelström (M) anger att han själv är god 

man för ett tiotal personer och genom detta fått kunskaper.  

 

Rådets ordförande, Stefan Mattson framför att han anser det vara 

positivt att ledamöterna vill se en bättre stad för alla. Rådets 

ledamot, Eva Söderbärj lyfter fram att det i stadens budget för 

2013 fanns medel avsatta för utbildning vilket skett genom en 

seminarieserie under tio tillfällen.  

 

2.2 Vad anser nämnden om rökning i offentlig 
miljö utomhus? Exempelvis i anslutning till 
stadens fastigheter.  

 

Nämndens ordförande, Per Ankersjö (C) lyfter fram att denna 

fråga även togs upp på rådets möte med presidiet och det som 

konstaterades då är att nämnden och staden har svårt med 

rådigheten i denna fråga.  

 

Karin Karlsbro (FP) framför att detta är en stor allergifråga där 

hon tror att staden kan göra mycket mer. Karin lyfter fram 

stadens policy om rökförbud på arbetstid för personal. Man skulle 

även kunna tänka på tillgängligheten för rökare, exempelvis hur 

och var askkoppar placeras. Stellan F Hamrin (V) lyfter fram att 

de är för ett förbud mot rökning i offentlig miljö utomhus.  
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Pia Winbladh Högfors, avdelningschef på hälsoskydd informerar 

om att de inom hennes avdelning bland kan påverka detta genom 

tillsyn på restaurangernas uteserveringar som ibland är att 

betrakta som en inomhusmiljö. Pia lyfter även fram att det till 

nästa nämnd kommer ett ärende om rökning i skolmiljöer. 

 

2.3 Utifrån ett bullerperspektiv och problem med 
PM-10, hur kan nämnden påverka så att 
staden blir dubbdäcksfri?  

 

Nämndens ordförande, Per Ankersjö informerar om att detta är en 

fråga som varit och är livligt diskuterad och nog diskuteras i stort 

sett dagligen. Stadens luft har också faktiskt blivit bättre. I 

budgeten för 2014 har det exempelvis tillförts åtta miljoner 

kronor för arbete med detta. På de gator där staden inte klarar att 

leva upp till sina mål om luftkvalité kommer 

hastighetsbegränsningen att sänkas från 50 km/h till 30 km/h. Per 

framför även att de önskar en dubbdäcksavgift så som de 

exempelvis har i Oslo, men att detta kräver en ändrad lagstiftning 

som för närvarande håller på att utredas.  

 

Jonas Nilsson (M) framför att staden självklart inte ska vara nöjd, 

men samtidigt – i förhållande till Göteborg och Malmö har 

Stockholm få bostäder som inte klarar bullerkraven. Mikael 

Magnusson (S) lyfter fram att en dubbdäcksavgift är den absolut 

bästa lösningen men att regeringen måste ge staden rådighet över 

denna fråga. Charles Berkow (MP) framför att staden redan idag 

har viss rådighet över denna fråga, exempelvis genom att 

förbjuda dubbdäck på fler gator. Miljöpartiet framför att staden 

måste ha en beredskapsplan utifall att regeringen inte ger staden 

möjlighet att styra denna fråga själv.  

 

Gustaf Landahl, avdelningschef på plan och miljö informerar om 

det åtgärdsprogram som finns utifrån den bullerkartläggning som 

gjorts där de i första hand ska åtgärda källan. 15 000 

fastighetsägare har även erbjudits bidrag. Gustaf lyfter även fram 

att det finns en möjlighet att minska stenstorleken i asfalten vilket 

minskar buller.  

 

Rådets ordförande Stefan Mattsson framför avslutningsvis att det 

är fint att det finns ambitioner och att han ser fram emot en stad 

där vi alla kan andas och må bättre.  

 


